

REFERENCE : V 502

VILLA

Surface : 220 m²

Surface area : 220 sqm

Surface terrain : 1250 m²

Ground Size : 1250 sqm

Proximité du palais en voiture : 5 min

Nearby from the palais by car : 5 min

Location saisonnière et congrès
Vacation rentals and congresses

VILLA

Villa contemporaine

Contemporary villa



Cannes, basse californie. Dans une résidence protégée, situé dans un parc protégée, belle villa contemporaine sur 2 niveaux d'environ 120 m². Au rez de jardin, 4 chambres en suite sur le jardin et la piscine, WC invités, petit salon avec cuisine américaine équipée. A l'étage, grand salon salle à manger s'ouvrant sur terrasse plein sud, salon TV, cuisine principale équipée, chambre de maitre avec dressing, salon, salle de douche et baignoire, WC invités. Grand jardin en teck éclairé avec piscine.

Cannes, low california. In a protected residence, located in a protected park, beautiful contemporary villa on 2 levels of approximately 120 sqm. On the ground floor, 4 en suite bedrooms, garden and pool, guest toilet, small living room with fitted kitchen. Upstairs, large living room dining room opening onto south facing terrace, TV lounge, fitted kitchen, master bedroom with dressing room, living room, shower room and bath, guest toilet. Large illuminated teak garden with swimming pool.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / Bedrooms : 5
Lits simples / Single Beds : 10
Douches / Showers : 5
Bains / Baths : 1
WC / WC : 5
Accès internet / Internet acces

Climatisation / Air conditioning
Piscine / Swimming-pool
Cuisine d'été / Summer kitchen
Interphone / Intercom
Parking / Parking : 3
Buanderie / Laundry





